
 
 

El model d'institut escola es podria implantar a Ribes 
de Freser  

L'ajuntament ha començat converses amb el Departament d'Ensenyament  

03/02/2012, Actualitzat a les 14:39h  

 
 
 
 
 
 
 

 
L’ajuntament de Ribes de Freser ha obert converses amb el departament 

d’ensenyament per implantar el model d’institut escola al municipi, es a dir, que 

els centres de primària i secundària comparteixin recursos, direcció i una línia 

educativa continua dels 3 als 16 anys. En l’últim ple de l’ajuntament, la regidora 

d’Esquerra i fins fa poc directora del SES Joan Triadú va afirmar que és el 

model ideal per Ribes. Perramon va afegir que en cas contrari l’educació 

secundària podria estar en perill a curt termini.  

L’alcalde, Marc Prat, va negar que la continuïtat de l’educació de secundària 

s’hagi posat en dubte. A més, va insistir que aquest model es reforçaria encara 

més amb l’institut escola. No obstant, Prat va afirmar que s’han de solucionar 

alguns temes per fer-ho possible.  



Si es troba solució a aquests inconvenients i els informes del departament 

d’ensenyament són favorables no es descarta que els sistema d’institut escola 

a Ribes de Freser es pogués aplicar a partir del curs que ve.  

  

 

 


